



# Protokoll Styrelsemöte

**Veberöds BK**

**Måndagen den 13 mars 2023**

Närvarande :

Inger Blomqvist ordförande  
Cathrine Wenggren Vice ordförande  
Wendy Mörk Kassör  
Annie Gottfridsson-Sekreterare  
Marianne Söderberg Ledamot  
Jill Nilsson Ledamot

Ej närvarande:

Birgitta Zetterberg Ledamot  
Inger Jönsson Suppleant  
Marie Möller Suppleant

§ 1            Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2            Cathrine valdes till att justera protokollet

§ 3            Dagordningen godkändes

§ 4            Ekonomi

Wendy har ansökt om swisherbjudande.

Styrelsen beslutar att vi höjer reseersättningen till samma som skatteverket, 25kr/mil. Wendy uppdaterar våra blanketter och Inger uppdaterar de ekonomiska riktlinjerna.

Wendy återkommer med uttagsgräns efter att hon varit på banken.

Pengarna från studieförskottet räcker inte till hinder och tunnelsäckar. Styrelsen beslutar inköp av tunnelsäckar och sand för ca 9000kr till agilityn.

§ 5            Rapporter

A. Tävlingskommitté

Jessika Olofsson är anmäld till en utbildning för provledare I specialsök.

Catarina Svensson och Jeanette Näsman är färdiga tävlingssekreterare i lydnad och ska nu komplettera sig till tävlingsledare I rallylydnad. Båda är anmälda till kursen.



Rallylydnadstävlingen den 21/5 har fått stängt fyra klasser pga av domarbrist.

Allt är under kontroll inför söktävlingen den 16/4.

Anette kan ställa upp och hjälpa till i köket följande tävlingsdatum 21/5, 28/5, 24/9. I övriga tävlingar kommer Anette att fixa inköp en till samtliga tävlingar. Hon behöver då veta mängden och vad hon behöver beställa in.

#### B. Utbildningskommitté

Alla kurser vi ska ha under våren ligger ute via Studieförbundet. En del kurser är fyllda.

Distriktet vill nu satsa och utöka utbudet på ungdomar och barn, så det kommer att mejlas ut ett inspirerande mejl till alla medlemmar. Marie, Marianne och Kerstin skriver ihop ett förslag.

Ungdomskursen har fått ett nytt startdatum, 16/4 och varar fyra gånger.

#### C. Underhållskommitté

Vi har bytt lås och kod till vår grind in till appellplanen eftersom vårt lås flera gånger blivit saboterat/gått sönder. Jill ska undersöka om det finns hållbarare lås. Annie skriver ut en lapp och sätter upp på grinden om att det mejlats ut ny kod.

Inger har anmält den nerfallna grenen på vår appellplan till kommunen.

Ny obligatorisk ventilationskontroll har gjorts på byggnaden.

Inger har undersökt kostnader för skåp med lås till vårt lilla konferensrum som ska vara till förvaring av vårt tävlingsmaterial. Vi återkommer med beslut kommande möte efter genomgång av våra förråd. Lördagen den 25/3 klockan 9.30 samlas de som kan i styrelsen för genomgång av förråd.

#### D. Avel och hälsa

Annie kollar av läget med Elisabeth inför varje möte.

#### E. Framtida Kommitté

Elisabeth har fortsatt hand om hemsidan. Inger pratar med Elisabeth om eventuell övergång till sbkdomän.

Vårt arrendeavtal går ut sista december 2027. Inger har därför ansökt om att förlänga vårt tidsbestämda bygglov på vår byggnad till samma datum.



§ 6 Styrelseledamöternas utskott

Inger har varit på distriktsmötet och informerade om det.

§ 7 Inkommen post

Inget att rapportera

§ 8 Föregående protokoll godkändes.

§ 9 Övriga frågor

Jill informerade om att det blev för stort projekt att flytta agilityplanens staket i nuläget.

Jill ska prata med Anette, som är ansvarig om köket, om vad som skulle kunna behövas köpas in till vårt kök för att behålla värmen på mat och eventuellt kyla ner maten. Även om det finns möjlighet till förvaring. Annie kollar av med Jeanette om önskemål kring köket.

§ 10 Nästa möte är tisdagen den 18/4 klockan 18.30

§ 11 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

---

Ordförande Inger Blomqvist

---

Sekreterare Annie Gottfridsson

---

Justeras Cathrine Wenggren